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Notulen openbare vergadering wijkraad Koninginnebuurt maandag 16 januari 2023  
Aanwezige wijkraadsleden: Henny de Vos, Mirjam Dierckxsens, Leon Segers, Stéphanie 
Holslag 
 
Overige aanwezigen: Hestia de Vries, Bastiaan Dikker, Klaas Deves, Wim Beelen, Maria 
Beelen, Jan Herweijer, Klaas Broekhuizen. 
 
Vaste agendapunten:  
 

1) Opening/vaststellen agenda, ingekomen post, mededelingen:  
De vergadering wordt om 20:00 uur geopend door Henny, waarna een korte 
voorstelronde volgt. Nieuw agendapunt wordt toegevoegd.  
 
- De ingekomen post: dit betreft een bijeenkomst over water, riolering (extreem 

weer) vanuit de gemeente (die bijeenkomst vindt tijdens deze vergadering 
plaats); 

- Luchtkwaliteitsmeting via buisje in de buurt vanuit project Hollandse luchten. Zij 
organiseren ook bijeenkomsten waar je als wijkbewoner heen kunt; 

- Maatregel die is ingevoerd voor fietsers: daar zal Stichting Klem op reageren, ook 
namens diverse wijkraden; 

- Bijeenkomst gebiedsvisie Zuidwest is geweest, gemeente heeft geïnformeerd 
over verdere verloop hiervan per brief. 
 

2) Notulen vorige vergadering:  
Concept-notulen vorige vergadering (november 2022) worden goedgekeurd.  

 
3) Verkeer en mobiliteit:  

Hier is geen nieuws over. 
 

4) Contact met de gemeente:  
Op woensdag 23 november 2022 is Henny bijeenkomst gebiedsvisie geweest. Geen 
verder contact meer geweest.  
 
Welke plaatselijke politici wonen in de buurt? Dit wordt uitgezocht en 
teruggekoppeld. 

 
5) Bestemmingsplannen/projecten:  

Dreef bouwproject, oude Rabobank gebouw. Oekraïners zullen een dezer dagen het 
pand aan de meester Lottelaan gaan betrekken. Garage Passage status is onbekend.  
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Er blijken in de buurt zorgen te zijn over het oude Rabobank  gebouw dat het te hoog 
wordt. Voormalig contact van de wijkraad is nog steeds een linking pin hiervoor. 
Vraag aan Leon is om de status na te vragen. 
 
 

6) Contact met andere wijkraden:  
Alarmborrel waar o.a. gebiedsverbinders, wijkagent(en) en leden wijkraad kunnen 
netwerken voor de buurt. Henny geeft kort uitleg van het principe van de 
alarmborrel (soms in de vorm van ‘alarmsoep’ gehouden).  

 
7) Sociaal welzijn/community De Baan:  

Community met De Baan, platform “Mensen maken de wijk”. Sociale activiteiten 
worden van hieruit georganiseerd. Toelichting door Henny.  

 
8) Groen in de wijk:  

Jan geeft als kandidaat-adoptant van Spaarnelanden aan dat het traject nog wordt 
doorlopen om echt aan de slag te kunnen.  
Het idee wordt geopperd om een enquête over groen en wat bewoners belangrijk 
vinden te houden. In Willemien artikel hierover en dan op de site stellingen plaatsen. 
 

9) Financiën:  
Nog niet alle kosten voor sluiting van het jaar ontvangen, maar de laatste factuur zal 
binnenkort worden gestuurd. Verder geen nieuwe punten. 

 
10) Info in de wijk:  

Website wijkraad; wat er op de site moet kan naar Mirjam worden gestuurd. 
Wijkkasten bevatten ook het nieuws uit de buurt (niet commercieel!). Hiervoor 
kunnen Hestia en Henny worden benaderd. 
Nieuwsbrief kun je voor inschrijven en staat ook op de site. 
 

11) Duurzaam in de wijk:  
Nieuwjaarsborrel wordt dinsdag gehouden (Hestia Vrienden vd Haarlemmerhout).  
Korte toelichting door Hestia over de Groene Kroon. Nieuwjaarsborrel wordt dinsdag 
31 januari gehouden. Zie ook de Nieuwsbrief www.degroenekroon.org  

 
12) Adviescommissie Haarlemmerhout:  

Contactpersoon van de adviescommissie voor de Haarlemmerhout is Rutger Smit. 
Geen nieuws.  

 
Agendapunten extra: 
 

13) Werven nieuwe leden: 
Bastiaan gaat er over nadenken om aspirant-lid te worden.  
 

14) Startnotitie wijkraden:  
Wijkraden zijn bij het opstellen van de startnotitie niet geraadpleegd. De Nieuwe 
Democratie is het overkoepelende principe van de omvorming naar wijkplatforms. In 
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de startnotitie is dit enigszins uitgewerkt. Utrecht geldt telkens als voorbeeld. 
Verdere uitwerking is erg onduidelijk, er zijn bijvoorbeeld geen kaders aangegeven 
ten aanzien van de grootte van een wijkplatform. Dinsdag 31 januari is er een 
bijeenkomst met Zuidwest en de verantwoordelijke wethouder.  
Brief van andere wijkraden zal nog niet ondertekend worden; deze is te negatief van 
toon en bevat te veel de aanname dat het niet goed geregeld zal worden.  
Wij gaan liever het constructieve gesprek aan.     
 
Klaas geeft aan dat Utrecht nu 3 jaar wijkplatforms heeft, medio vorig jaar is er 
extern onderzoek gedaan. De uitkomsten zijn gepubliceerd, staan wellicht goede 
learnings in.  
 

15) Opvang Oekraïners:  
De veelgehoorde klacht van de buurt was dat de communicatie vanuit de gemeente 
tekortschoot. In de eerstvolgende Willemien verschijnt een artikel over hoe men 
eventueel kan aansluiten bij bestaande initiatieven voor de Oekraïners die zullen 
worden opgevangen in de wijk.  
 

16) Rondvraag: 
Hestia: Willemien zoekt nieuwe schrijvers (ook op incidentele basis). Daarbij vraagt ze 
aan de aanwezigen welke van de twee laatste edities fijner is vanwege de 
verschillende soorten papier die zijn gebruikt. De meesten kiezen voor de laatste 
editie. 
 
Willem: Idee voor zingeving voor mensen die het moeilijk hebben bij De Baan. Dit kan 
worden voorgesteld bij degenen die bij De Baan werken.   

 
Henny: Koffie ochtend met lezing in De Baan binnenkort, komt allen. 

 
17) Vaststellen nieuwe data vergaderingen:  

Maandag 27 februari 2023 is de eerstvolgende openbare vergadering van de wijkraad 
in De Baan. 

 
De jaarvergadering zal plaatsvinden op woensdag 5 april 2023 in De Baan.    

 
 
De vergadering wordt omstreeks 21:30 uur door Henny gesloten. 

 
 


